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درخواستازرئيسجمهور
برايتشكيلشورايعاليفضايمجازي

دادستان كل كشور بار ديگر از رئيس جمهور خواست تا شوراي عالي فضاي 
مجازي را تشكيل دهد. 

به گزارش فارس، حجت الاسلام رئيسي دادستان كل كشور در پاسخ به سؤالي درباره 
تشكيل شوراي عالي فضاي مجازي گفت: من از آغاز كارم تمام تلاش خود را براي 
اين منظور انجام داده ام و از رئيس جمهور خواستم تا هرچه زودتر جلسه تشكيل 
شود چراكه برابر آيين نامه جلسه بايد زود به زود تشكيل شود. وي افزود: ما در هر ماه 
بايد حداقل يك جلسه داشته  باشيم و لكن مدتي است كه جلسه نبوده است و من 
از همين جا از آقاي رئيس جمهور كه رياست اين شورا را دارم درخواستم اين است 
كه اين جلسه هرچه زودتر تشكيل شود، چراكه مسائلي كه درباره رسانه ها مطرح 
است مي تواند در اين جلسه بيان شود. دادستان كل كشور ادامه داد: قانون رياست 
اين شورا را بر عهده رئيس جمهور گذاشته است. حجت الاسلام رئيسي همچنين در 
پاسخ به سؤالي درباره آخرين وضعيت روزنامه نگاران امريكايي دستگيرشده در ايران 

گفت: در اين باره حجت الاسلام اژه اي توضيحات لازم را خواهد داد. 
---------------------------------------------------------

خاوريبرنگرددهمدومديرعاملمتخلفبانكها
محاكمهميشوند

رئيس س�ازمان بازرس�ي كل كش�ور گفت: اگر خاوري برنگ�ردد هم دو 
مديرعام�ل بانك ه�اي مس�كن و ص�ادرات محاكم�ه خواهن�د ش�د. 
به گزارش ايسنا، ناصر سراج در رابطه با پرونده فساد در فوتبال گفت: نيروهاي 
سازمان بازرسي در جاهايي كه لازم است، مستقرند و همچنان مشغول فعاليت 
در اين زمينه هس��تند. وي در پاسخ به اين سؤال كه آيا س��ازمان بازرسي به 
موضوع كارت هاي معافيت مسئله دار بازيكنان ورود كرده است يا خير گفت: 
سازمان بازرسي هرجا خلاف قانوني باشد، ورود پيدا مي كند. وي در پاسخ به 
اين سؤال كه اگر خاوري برنگردد دو مديرعامل ديگر متخلف در پرونده فساد 
3 هزار ميلياردي محاكمه خواهند شد يا خير گفت: اگر خاوري برنگردد هم 

اين دو مديرعامل محاكمه مي شوند. 
---------------------------------------------------------

بررسيطرحرسيدگيبهداراييمسئولان
حداكثرتادوجلسهآيندهپايانمييابد

دبير مجمع تش�خيص مصلحت نظام از پايان بررس�ي طرح رسيدگي به 
اموال و دارايي مسئولان حداكثر تا دو جلسه آينده در اين مجمع خبر داد. 
به گزارش تسنيم، محسن رضايي دبير مجمع تشخيص مصلحت نظام در مورد 
حملات گروهك تروريستي داعش به حرم ائمه اطهار در عراق گفت: خط قرمز 
ايران جدي است و پيشروي هاي داعش را ايران تا حدي تحمل مي كند. وي در 
مورد مباحث مطرح ش��ده در زمينه تجزيه عراق گفت: به هر حال اين مسائل 
مربوط به درون خاك عراق است و تصميم آن با خود دولت و مجلس عراق است 
كه در اين زمينه تصميم بگيرند و ما در مسائل داخلي عراق دخالتي نخواهيم 
كرد. رضايي درباره اينكه رسيدگي به طرح بررسي اموال مسئولان در مجمع به 
كجا رسيده است، گفت: بالاخره چون بحث مهمي است و سراسر مسئولان كشور 
را در بر مي گيرد، لازم است كه با حقوقدانان و بخش هاي مختلف مشورت شود 
تا تصميمي كه گرفته مي شود، پشتوانه اجرايي داشته باشد. رضايي در زمينه 
زمان دقيق اتمام بررسي اين طرح در مجمع تشخيص گفت: حداكثر تا يك يا دو 

جلسه آينده بررسي اين طرح در مجمع به پايان مي رسد.

گاهيهواپيماهايامريكاييرابهبازيميگيريم!
فرمانده نيروي هوافضاي سپاه:

پرواز ۷  هزار كيلومتري امريكايي ها براي رصد موشك سپاه
در زم�ان تس�ت يك�ي از موش�ك هاي دوربرد 
135S -RC ديديم كه امريكايي ها هواپيم�اي
خود را از »گ�وام« به منطق�ه ما اع�زام كردند. 

      
به گزارش ف��ارس، س��ردار اميرعل��ي حاجي زاده 
فرمانده نيروي هوافضاي س��پاه پاس��داران انقلاب 
اسلامي با اش��اره به هدف قرار دادن پهپاد متجاوز 
رژيم صهيونيستي در آس��مان ايران طي هفته هاي 
گذشته اظهار داش��ت: از مدل اين پهپاد در منابع 
آشكار صهيونيس��ت ها هيچ مطلبي وجود نداشت 
و اين پهپاد ب��ا مدل هاي ديگ��ر هواپيماهاي بدون 
سرنشين صهيونيس��تي از قبيل هرون يا مدل هاي 
ديگر هرمس مثل هرمس 450 يا 900 و مدل هاي 
ديگري ك��ه در مناب��ع آش��كار وج��ود دارد، فرق 

مي كند. 
وي اف��زود: اين يك هواپيماي جاسوس��ي اس��ت 
و معم��ولاً كش��ورها در خصوص اينگون��ه پهپادها 
اظهارنظر نمي كنند، ولي ما با ش��ناختي كه از آنها 
داش��تيم و اتفاقاتي كه در س��وريه و برخي جاهاي 
ديگر مثل قره باغ رخ داده ب��ود، از قبل با اين گونه 

هواپيماها آشنايي داشتيم. 
حاجي زاده خاطرنش��ان كرد: ما تا پيش از ش��كار 
RQ170 نيز شاهد بوديم كه مطلب بسيار كمي از 
اين هواپيما در فضاي مجازي وجود داشت و حتي 
امريكايي ها كه معمولاً باز عمل مي كنند، چيزي در 

اين خصوص نمي گفتند. 
فرمانده ني��روي هوافضاي س��پاه در خصوص نفوذ 
اين هواپيم��ا به بخش��ي از فض��اي اي��ران گفت: 
هواپيماهاي جاسوسي قابل مقايسه با جنگنده ها يا 
بمب افكن هاي بزرگ نيستند. هواپيماهاي جنگنده 
براي انجام عمليات نظامي و هدف قرار دادن برخي 
نقاط وارد كش��ور مي ش��وند كه اگر نتوانيم آنها را 
كش��ف كنيم، آس��يب مي بينيم، ولي هواپيماهاي 
جاسوس��ي اصولاً داراي ابعاد كوچ��ك و پنهان كار 
هس��تند و براي رادارگري��زي، حتي از فل��ز نيز در 
آنها استفاده نمي ش��ود كه اين تكنولوژي، كشف، 
رهگيري و انهدام اين هواپيماها را بس��يار بس��يار 

سخت مي كند. 
وي ادامه داد: البت��ه ما در س��ال هاي اخير با رصد 
اتفاقاتي كه در اطراف كشورمان مي افتد، شبكه هاي 
راداري مان را بر اس��اس اين نوع هواپيماها اصلاح 

كرده ايم. 
حاجي زاده انهدام پهپاد جاسوس��ي اسرائيل را يك 
موفقيت براي نيروهاي مس��لح كش��ورمان قلمداد 
كرد و گفت: بعد از اين اقدام حتي برخي كشورهاي 

بزرگ به ما پيام دادند و تبريك گفتند. 
   هرمس هيچ اطلاعاتي از داخل ايران

ارسال نكرده است
فرمانده نيروي هوافضاي س��پاه اف��زود: اين پهپاد 
اس��رائيلي اطلاعات خود را به صورت برخط ارسال 
نمي كرد، بلكه اطلاعات در درون آن ذخيره مي شد، 
از اين رو با انهدام آن، نتوانس��ت هي��چ اطلاعاتي را 
ارس��ال كند. وي گفت: م��ا از بقاياي اي��ن هواپيما 
اطلاعات خوبي كسب كرديم و آنچه مي خواستيم، 

به دست آورديم. 
فرمانده نيروي هوافضاي سپاه خاطرنشان كرد: اينكه 
جاسوس��ي در همه ج��اي دنيا ص��ورت مي گيرد، 
موضوع قابل كتماني نيست ولي شما به ندرت خبري 
در خصوص گرفتن يا انهدام اين نوع هواپيماها در 

دنيا مي شنويد ولي ما توانستيم اين كار را بكنيم. 
وي در خصوص مبدأ پروازي اين هواپيما نيز گفت: 
اين موضوع معلوم شده است و ما تقريباً از روز اول، 
مبدأ پرواز اين هواپيما را تش��خيص داديم و اعلام 
كرديم كه اين هواپيما از يكي از كشورهاي منطقه 
آمده و نمي تواند از سرزمين هاي فلسطين اشغالي 
پرواز كرده باش��د ولي براي دقت بيشتر و مطالعات 
كافي، صبر كردي��م تا گزارش مان تكميل ش��ود و 
امروز صد درصد از اين مبدأ مطلعيم و اين گزارش 
را هم در اختيار دولت و ه��م بخش هاي مرتبط در 
ستاد كل نيروهاي مسلح قرارداديم و مي دانيم كه 
دولت هم اقدامات خوبي را در پاس��خ به اين قضيه 

آغاز كرده است. 
   مدل نهايي RQ1۷0 امسال پرواز مي كند

حاجي زاده در خصوص آخرين وضعيت از مهندسي 
معكوس پهپاد RQ170 گفت: حدود سه ماه قبل، 
مدل كوچكتر )40 درصد( اين پهپاد پرواز كرد و در 
ديدار اخير با مقام معظ��م رهبري نيز فيلم آن را به 
ايشان نشان داديم كه حضرت آقا ملاحظه و تقدير 
كردند. وي تصريح كرد: ان شاءالله ظرف سال جاري، 

مدل نهايي اين هواپيما نيز پرواز خواهد كرد. 
فرمانده نيروي هوافضاي سپاه در خصوص بمب افكن  

شدن اين هواپيما نيز اظهار داشت: خود امريكايي ها 
هم محلي را براي اي��ن مأموريت در اي��ن هواپيما 
پيش بيني كرده بودند اما آنها براي كاركرد شناسايي 
و جاسوسي از اين پهپاد استفاده مي كردند، ولي ما 
در هر دو مأموريت )شناسايي و رزمي( آن را به كار 

خواهيم گرفت. 
   توان موشكي و پهپادي حزب الله 
قابل مقايسه با جنگ 33روزه نيست

وي در بخش ديگري از اي��ن گفت وگو در خصوص 
توان پهپادي و موش��كي حزب الله لبنان و مقاومت 
اس��لامي گفت: بنده از ت��وان موش��كي و پهپادي 
حزب الله مطلعم و مي گويم كه اين توانمندي امروز 
آنقدر پيشرفت كرده كه قابل مقايسه با توان آنها در 

جنگ 33 روزه نيست. 
فرمانده نيروي هوافضاي سپاه خاطرنشان كرد: شما 
روزه در  اگر به مقاومت فلسطين در جنگ اخير 51 
مقابل رژيم صهيونيستي نگاه كنيد، حكايت مشت 
نشانه خروار است و از اين طريق مي توانيد به توان 

حزب الله پي ببريد. 
حاجي زاده گفت: مقاومت فلسطيني ها در اين جنگ 
براي خيلي ها باورپذير نبود كه آنها بتوانند اينطور 
ايس��تادگي كنند و اراده آنها به رژيم صهيونيستي 
تحميل شود، به طوري كه امروز صهيونيست ها در 

داخل خودشان دچار درگيري و نزاع شده اند. 
وي اظهار داشت: زماني حزب الله وابسته به ما بود، اما 
امروز آنقدر پيشرفت كردند كه گاهي ما از توانمندي 
آنها استفاده مي كنيم و اگر آنها نيز نياز به حمايت 
داشته باشند، ما به آنها كمك خواهيم كرد. در واقع، 
س��پاه و حزب الله يك ظرف مرتبط با هم هستند و 

آنچه ما شناخت داريم اين اس��ت كه آنها در زمينه 
موشك و پهپاد هيچ چيزي كم ندارند. 

   تفاوت سامانه هاي پدافندي »طبس« 
و »سوم خرداد«

وي در بخ��ش ديگ��ري از گفت وگ��وي خ��ود به 
توانمندي ه��اي پدافندي نيروي هوافضاي س��پاه 
اشاره كرد و در خصوص تفاوت سامانه هاي موشكي 
س��وم خرداد و طبس اظهار داشت: س��امانه سوم 
خرداد ي��ك س��امانه راداري آرايه فازي اس��ت كه 
مي تواند همزمان تعداد زيادي از اهداف را كش��ف 
و در آنِ واحد، هشت فروند موشك به سمت چهار 
هدف شليك كند كه اين يك پيچيدگي بالايي دارد 

و البته هزينه بيشتري هم مي برد. 
فرمانده نيروي هوافضاي سپاه اظهار داشت: سامانه 
طبس نيز از بسياري جهات مشابه سوم خرداد است، 
مثلًا هر دو از يك نوع موش��ك با برد 50 كيلومتر و 
ارتفاع 25 كيلومتر استفاده مي كنند اما اين سامانه 
)طبس( با تع��داد كمتري از اهداف درگير ش��ده و 
قيمتي ارزان تر دارد كه مي توان تعداد بيش��تري از 
آن توليد كرد. حاجي زاده در عين حال خاطرنشان 
كرد: هر دو اين محصولات به توليد انبوه رسيده و در 

يگان ها مورد استفاده قرار مي گيرند. 
وي اف��زود: البت��ه اي��ن س��امانه ها مي توانن��د به 
موش��ك هايي با برد 100 كيلومتر هم مجهز شوند 
كه هم اكن��ون متخصصان ما در ح��ال ارتقاي اين 

موشك ها هستند. 
فرمانده نيروي هوافضاي سپاه در خصوص ارزيابي از 
توان پدافندي كشور نيز اظهار داشت: حوزه پدافند 
جزو آخري��ن مجموعه هايي بود كه م��ورد تحريم 
قرار گرفت، چراكه در هيچ كج��اي دنيا، پدافند را 
تحريم نمي كنن��د، زيرا پدافند يك ح��وزه دفاعي 
اس��ت. براي همين بود كه ما ش��ايد خيلي جدي 
وارد اين حوزه نشده بوديم اما نهايتاً توانستيم توان 
خود را در حوزه پدافند هوايي كه سامانه هاي آن از 
پيچيدگي بيشتري نسبت به موشك هاي زمين به 
زمين برخوردارند، به روز كنيم و ما امروز نه تنها هيچ 
چالش فناوري نداريم، بلكه بيشتر تمركزمان روي 
تكثير و توليد انبوه اين سامانه هاس��ت كه اقدامات 

مناسبي نيز صورت گرفته است. 
حاجي زاده افزود: اگر ما به 10 يا 15 سال قبل نگاه 
كنيم، مي بينيم ك��ه در حوزه ه��اي مختلف دچار 
كاس��تي هايي بوديم اما با تمرك��ز روي اين موارد، 
مشكلات برطرف شد و ما توان برآورده كردن همه 

نيازهاي مان را در داخل كشور داريم. 
   مطالبات رهبري از نيروهاي مسلح 

با تمام توان پيگيري مي شود
وي خاطرنشان كرد: همه اينها به دليل اين بود كه 
ملت ايران ب��ه صورت يكپارچه و منس��جم، مطيع 
محض رهبري بودند و هرچه ول��ي فقيه فرمودند، 
عمل كردند. وي ادامه داد: اگ��ر امروز موفقيتي در 
نيروهاي مسلح است، به دليل الگو قرار دادن همان 
هشت س��ال دفاع مقدس اس��ت كه هرچه رهبري 
مي فرمايند، ما براي آنها ام��ا و اگر نمي آوريم، بلكه 

معتقديم امر ايشان بايد اجرا شود. 
فرمانده نيروي هوافضاي س��پاه با تأكيد بر روحيه 

و كار جهادي اف��زود: وقتي رهب��ري مطالبه اي از 
نيروهاي مس��لح دارند، فرمان ايش��ان با تمام توان 
پيگيري مي ش��ود و به نتيجه مي رسد و همين الگو 
بايد در بخش هاي ديگر كش��ور نيز مورد اس��تفاده 

قرار بگيرد. 
   رؤس�اي بانك ه�ا، كارخانج�ات و مراك�ز 
تولي�دي »فرمانده�ان جن�گ اقتص�ادي« 

هستند
حاجي زاده با بيان اينكه ما امروز با يك جنگ تمام عيار 
اقتصادي مواجهيم، اظهار داش��ت: نظام ما از ابتداي 
انقلاب ب��ا انواع جن��گ، تحريم، تهاج��م فرهنگي و 
اقتصادي و نبردهاي نيمه س��خت و ن��رم همراه بود، 
مثلًا ترورهاي منافقين در جنگ نيمه سخت تعريف 
مي شد و امروز هم ما با گونه مشابهي از همان جنگ 
در مواجهه  با گروهك هاي تروريستي در جنوب شرق 
و شمال غرب روبه رو هس��تيم، اما دشمن در برخي 
مقاطع، روي برخي از اين موارد تأكيد بيشتري مي كند 
و امروز تمركز اصلي آنها بر جنگ اقتصادي و فرهنگي 
است به همين خاطر بايد در اين حوزه نيز با اقدامات 

جهادي و الگوگيري از دفاع مقدس عمل كنيم. 
وي ادامه داد: در گذشته، فرماندهان لشكرها، يگان ها، 
تيپ ها و پايگاه هاي هواي��ي نقش آفريني مي كردند 
اما جنگ اقتصادي با توپ و تانك قابل حل نيس��ت و 
فرماندهان اين عرصه، رؤس��اي بانك ها، كارخانجات 
و مراكز توليدي هستند و اگر در گذشته افرادي مثل 
شهيدان خرازي، باكري، كاظمي و مقدم فرمانده ميدان 
بودند امروز مسئولان اقتصادي، وزير اقتصاد، صنعت، 
وزير كشاورزي و راه، رؤساي بانك ها و كارخانجات و 

ديگران بايد راهبري اين نبرد را عهده دار باشند. 

  هيچ محدوديتي براي ساخت
طراحي و به كارگيري موشك ها نداريم

سردار حاجي زاده در بخش ديگري از اين گفت وگو 
به توانمندي موشكي سپاه پاس��داران اشاره كرد و 
با بيان اينكه ما در برُد موش��ك ها ب��ه ايده آل خود 
رس��يده ايم، افزود: فعلًا برد بيش از 2 هزار كيلومتر 
براي ما نياز نيست و توان اصلي خود را روي دقت و 

قدرت تخريب موشك ها قرار داده ايم. 
وي با بيان اينكه وضع ما نس��بت به گذشته بسيار 
بهتر شده است، خاطرنش��ان كرد: البته ما به وضع 
موجود قانع نيس��تيم و مأموريت ها همچنان ادامه 
دارد و در ه��ر نقطه اي كه احس��اس تهديد كنيم و 
لازم بدانيم، هيچ محدوديتي براي ساخت، طراحي 
و به كارگيري موشك ها نداريم. سردار حاجي زاده 
خاطرنش��ان كرد: البته فعلًا نيازي ب��ه افزايش برُد 
نيست اما اگر روزي شرايط و تهديد عوض شود ما از 

توانمندي هاي مناسب برخورداريم. 
وي تأكيد كرد: امروز بس��ياري از موش��ك هاي ما 
نقطه زن ش��ده اند و دقت موش��ك هاي دوربردمان 
نيز در وضعيت مطلوبي ق��رار دارد. فرمانده نيروي 
هوافضاي س��پاه تصريح كرد: ما هي��چ محصولي را 
بدون هدف نمي سازيم و از آنجا كه از ايده تا محصول 
متعلق به خودمان است، همه س��امانه ها بر اساس 

اهداف عملياتي مشخص ساخته مي شوند. 
   »ياعلي«؛ اولين كروز زميني سپاه، قابليت 

شليك از روي جنگنده
وي با اشاره به موشك كروز »ياعلي« كه در نمايشگاه 
توانمندي هاي هوافضاي س��پاه به نمايش درآمد، 
گفت: اين يك موشك كروز زميني است كه توسط 
هوافضاي س��پاه ساخته ش��ده و علاوه بر آن، كروز 
زميني ديگري نيز در وزارت دفاع س��اخته ش��ده 
است. وي ادامه داد: موشك كروز ياعلي كه از روي 
سكوهاي زميني شليك مي شود، قابليت پرتاب از 

روي هواپيما را هم خواهد داشت. 
  راجع به توان دفاعي با كسي معامله نمي كنيم

وي با رد هرگونه مذاكره بر سر توان دفاعي و موشكي 
تصريح كرد: اين طبيعي اس��ت كه ما راجع به توان 

دفاعي خود با كسي معامله نمي كنيم. 
فرمان��ده ني��روي هوافضاي س��پاه اظهار داش��ت: 
ام��روز هي��چ لحظ��ه اي از ش��بانه روز نيس��ت كه 
امريكايي ها مش��غول جاسوس��ي از ايران نباشند. 
گاهي هواپيماهاي آنها در آن سوي مرزها تا شعاع 
450 كيلومتري داخ��ل ايران را رص��د مي كنند و 
ماهواره هاي آنها هم مشغول كارند و هيچ لحظه اي 

را از دست نمي دهند. 
   موشك سپاه هواپيماي جاسوسي امريكا را 

از »گوام« به منطقه كشاند
وي ادامه داد:  حدود دو ماه قبل، ما يك آزمايش موشك 
دوربرد در جنوب شرق كشور به س��مت مركز ايران 
داشتيم. وقتي قرار است چنين موشكي شليك شود، 
از آنجا كه بسياري از كريدورهاي هوايي را رد مي كند، 
ما بايد اين موضوع را به ش��بكه هوايي اعلام كنيم تا 
در اين مناطق، پروازي صورت نگي��رد، بنابراين دنيا 
هم متوجه اين موضوع مي ش��ود. حاجي زاده تصريح 
كرد: در اين آزمايش ديديم كه امريكايي ها هواپيماي 
135S -RC خود را كه مخصوص رصد موشك هاست، 
از منطقه »گوام« يعن��ي فاصله 7 هزار كيلومتري كه 
مشغول رصد چين و كره بود، به منطقه ما اعزام كردند 
و وقتي اين گزارش به ما رسيد، فهميديم كه آنها براي 
رصد آزمايش موشكي ما مي آيند. حاجي زاده گفت: 
البته گاهي ما هم آنها را به بازي مي گيريم و صبح روز 
 135S -RC و RQ4 آزمايش ديديم كه هواپيماي
آنها به نزديكي چابهار آمد و 13 ساعت در آب هاي آزاد 
مشغول گشت زني شد و البته ما هم يك مانوري كرديم 

و آنها را به بازي گرفتيم. 
   ائتلاف غربي ها عليه داعش 

يك نمايش تبليغاتي است
فرمانده نيروي هوافضاي س��پاه در خصوص ائتلاف 
غربي ها به س��ركردگي امريكا عليه داع��ش، آن را 
يك نمايش تبليغاتي ارزيابي ك��رد و افزود: داعش، 
دس��ت پرورده خود آنهاس��ت و دنيا فراموش نكرده 
كه اينها در تركيه اجلاس مي گذاش��تند و از داعش 
حماي��ت مي كردند. اينها س��اخته دس��ت امريكا، 
اس��رائيل و كشورهاي عربي هس��تند. وي در پايان 
گفت وگو تأكيد كرد: آنها مي خواستند داعش بغداد 
و جنوب ع��راق را بگيرد و از اي��ن طريق يك دولت 
دست نشانده در عراق بر سر كار بيايد اما با كمك هاي 
مستش��اري ايران و اقدامات ارتش عراق و فتواي به 
موقع آيت الله سيستاني و هوش��مندي دولتمردان 
عراقي، داعش پشت سد مستحكم بغداد متوقف شد 

و اين اقدام آبروي امريكايي ها را برد.

   گزارش

   برجسته سازي خاطرات دوباره هاشمي!
برنامه هاي صدا و سيما به مناسبت هفته دفاع مقدس درطول هفته 
گذشته كه در آن برخي فرماندهان نظامي به بيان ناگفته هايي از 
جن��گ و همچنين چگونگ��ي پايان يافتن جنگ هش��ت س��اله 
مي پرداختند، باعث شد كه روزنامه هاي زنجيره اي روز گذشته با 
برجسته سازي خاطرات هاشمي در صفحات نخس��ت خود در اين باره به نوعي 
پاسخ محسن رضايي را داده باشند. هر چند بسياري از خاطرات گذشته هاشمي 

از نظر كارشناسان و سابقون انقلاب محل تامل است. 
به عنوان نمونه، »روايت هاي تازه از جنگ« تيتري اس��ت ك��ه روزنامه ابتكار در 
انعكاس به سخنان حجت الاسلام هاشمي رفسنجاني و محسن رضايي درباره پايان 
هشت سال دفاع مقدس انتخاب كرده است. اين روزنامه در صفحه اول خود نوشت: 
»روايت هاشمي رفسنجاني به علت اعتمادي كه امام خميني)ره( به عنوان فرمانده 
كل قوا به وي داشتند و از رهگذر همين اعتماد و اطمينان او را به فرماندهي جنگ 
انتخاب كردند، مي تواند يكي از دست اول ترين منابع درباره اين برهه از تاريخ ايران 
باشد. . . . رئيس مجمع تش��خيص مصلحت نظام در مصاحبه اي صريح با سايت 
شخصي بيان داشت در جلس��ه اي ما پنج نفر خدمت امام رفته بوديم براي اينكه 
بگوييم وضع جنگ اينگونه است. آيا مي خواهيم ادامه بدهيم يا نمي خواهيم ادامه 
بدهيم؟ نظر قاطع خود را گفتيم كه مصلحت نمي بينيم. براي امام سخت بود كه در 

آن شرايط بپذيرند ما قطعنامه را امضا و قبول كنيم.«
    

   پيش به سوي بهارستان!
روزنامه اعتماد بر اساس طرح بالادستي روزنامه هاي 
تجديدنظرطلب در ط��ول ماه هاي اخي��ر در صفحه 
سياست نامه خود به گفت و گو با محمدجواد مظفر از 
فعالان سياسي اصلاح طلب پرداخته است. اين فعال سياسي پس از تحليل نسبت 
به كارنامه يك سال اخير دولت يازدهم، وضعيت اصلاحات در آينده و واكنش 
مجلس به برخي از رفتارهاي وزرا خواهان حضور قدرتمندانه طيف حامي دولت 
و اصلاحات در انتخابات آتي شد و گفت: »تنها راهكار حاميان دولت اين است، 
مجلسي تشكيل دهند كه يار دولت باشد و دولت را در تحقق اهدافش كمك كند. 
اگر ما ش��اهد انتخابات آزاد باش��يم هرچند با اعمال نظارت اس��تصوابي براي 
جلوگيري از حضور اصلاح طلبان شناسنامه دار، من ترديد ندارم كه جريان همسو 

با دولت در كشور رأي مي آورد و مردم به آنها رأي مي دهند.«
    

   مجلس ششم ديگر در ايران تكرار نمي شود
كيهان نوش��ت: يك عضو بنياد باران به روايت فراز و   
فرودهاي انتخاباتي اصلاح طلب��ان در يك دهه اخير 
پرداخ��ت. عبدالله ناص��ري از اعضاي ح��زب منحله 
س��ازمان مجاهدين انقلاب در مصاحبه با نامه نيوز و درباره انتخابات رياس��ت  
جمهوري سال 76 و 84 مي گويد: در س��ال 76 ظاهراً آقاي هاشمي رفسنجاني 
خودش موافق حضور براي دوره سوم بود اما رهبري با اين امر مخالفت كردند. به 
نظر من حركت هاي مهاجراني، كرباسچي و محمد هاشمي با هماهنگي كامل 
هاشمي رفسنجاني صورت مي گرفته است. . . در سال 84 خيلي از دوستان با نامزد 
شدن آيت الله هاش��مي مخالف بودند.به گفته ناصري، »هاشمي معتقد بود نه 

كروبي و نه معين توانايي مديريت قوه مجريه را ندارند.«
ناصري با بيان اينكه اصلاح طلبان روحاني را اصلاح طلب نمي دانستند، درباره 
انتخابات س��ال 92 مي گويد: يك لويي جرگه كوچكي در ميان اصلاح طلبان 
تشكيل شد و به سمت نظرسنجي ميان عارف و روحاني در هشت استان رفتند. 
حرف هاي روحاني جذاب تر بود و به خاطر همين جامعه اقبال بيشتري به او 
داشت و در نظرس��نجي نيز روحاني 65 به 35 عارف را برد. اين را نيز بگويم 
كه عارف نظرسنجي را قبول نداش��ت. عارف با توجه به استقبالي كه از او در 
استان ها شده بود تصور پيروزي داش��ت كه واقعاً اينگونه نبود و روحاني رأي 

بهتري نسبت به او داشت!
عضو بنياد باران در پاسخ به اين سؤال كه به نظر شما مجلسي مانند مجلس ششم 
براي دولت يازدهم تكرار خواهد شد؟ تأكيد كرد: نه، ايده آل روحاني مجلس پنجم 
است. مجلس ششم يك مجلس خاصي بود كه در تاريخ جمهوري اسلامي تكرار 
نخواهد شد. روحاني انتظار دارد مجلس معقولي مانند مجلس پنجم كه خودش 
نيز در آن حضور داشت، شكل بگيرد. به گفته وي، »اگر عارف وارد مجلس شود 
و قرار باشد اصلاح طلبان از ميان او و لاريجاني، كسي را به عنوان رئيس مجلس 

انتخاب كنند، قطعاً از عارف حمايت خواهند كرد.«

معاون كنس�ولي وزارت امور خارج�ه با تأكيد بر 
اينكه گشايش س�فارت  به معناي اين نيست كه 
مواضع سياسي ما يكسان است، گفت: 350 هزار 
ايراني در انگليس حضور دارند و نياز به خدمات 
كنس�ولي دارند و ما به عنوان معاون كنس�ولي 
از بازگش�ايي س�فارتخانه اس�تقبال مي كنيم. 
به گزارش فارس، حسن قشقاوي معاون كنسولي وزارت 
امور خارجه، در پاسخ به سؤالي درخصوص اينكه موضع 
شما درباره اظهارات مداخله جويانه نخست وزير انگليس 
چيس��ت؟ گفت: وزارت خارجه موضع خود را اعلام و 
سخنگو در مورد اين اظهارات مطالبي بيان كرد اما در 
اصل اينگونه اظهارات ناشايست ارتباطي با ديدارهاي 

ديپلماتيك به طور مس��تقيم ندارد. وي با اش��اره به 
اينكه هم اكن��ون در هفته دفاع مقدس ق��رار داريم و 
آن زمان هم چنين مسائلي وجود داشت، خاطرنشان 
كرد: در آن زمان چه نيروهاي ما پيروز مي شدند و چه 
شكس��ت مي خوردند مذاكرات لغو نمي شد و به طور 
مرتب هيئت هاي ديپلماتيك رفت و آمد مي كردند و 
ديدار ديپلماتيك به معناي تأييد طرف مقابل نيست. 
قشقاوي در ادامه تأكيد كرد كه گفت وگوي سطح عالي 
با مقامات انگليس جزو خطوط قرمز نظام نيست و گفت: 
ضمن حفظ مواضع انتقادي صريح در مورد انگليس اين 

ديدارها را نقض كننده نمي دانيم. 
معاون كنسولي وزارت امور خارجه با اشاره به مصوبه 

مجلس درباره سطح روابط ديپلماتيك با بريتانيا و اينكه 
اين روابط از كارداري س��فارت به بالاتر نيست، افزود: 
حتي بعد از حادثه س��فارت انگليس هم طرف مقابل 

قطع رابطه را اعلام نكرد. وي با بيان اينكه تحليل هايي 
كه درباره روابط با انگليس صورت مي گيرد بايد منطقي 
باشد، تصريح كرد: مس��ئله بازگشايي س��فارت بين 
كاردارهاي غير مقيم وج��ود دارد و در مورد  آن بحث 
مي شود اما گشايش سفارتخانه به معناي اين نيست 
كه مواضع سياسي ما يكس��ان است و حتي به معناي 
فراموشي اقدامات س��ابق آنها نخواهد بود. قشقاوي با 
اشاره به اينكه 350 هزار ايراني در انگليس وجود دارد 
و اين در حالي است كه تنها يكصد انگليسي در ايران 
حضور دارند، بيان داشت: به طور مسلم اين تعداد ايراني 
نياز به خدمات كنسولي دارند و براي انجام دادن كارهاي 
خود مانند اخذ شناسنامه و گذرنامه با گشايش سفارت 

مي توان به اين امور رسيدگي كرد و ما به عنوان معاون 
كنسولي از بازگشايي سفارتخانه استقبال مي كنيم، زيرا 
نمي توانيم در برابر امور ايرانيان مقيم بي تفاوت باشيم. 
معاون كنس��ولي وزارت خارجه درباره آزادي دو تن از 
ايرانيان در يمن اظهار داش��ت: خوشبختانه در يكي، 
دو هفته اخير آزادي هاي خوبي از ايراني ها در سوريه و 
يمن و در بخشي از كشورهاي شرق آسيا داشته ايم كه 
به دلايلي رسانه اي نش��د و اطلاع رساني كامل صورت 
خواهد گرفت. قشقاوي خاطرنشان كرد: وزارت خارجه 
در بحث آزادي ايرانيان خارج از كشور موفق بوده است و 
تاكنون توانسته ايم حدود يك سوم زنداني ها را در طول 

هر سال آزاد كنيم.

استقبالمعاونوزيرخارجهازبازگشاييسفارتانگليسبهرغمتوهينهايكامرونبهملتايران!
    ديپلماسي
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بن�ده از ت�وان موش�كي و 
پهپادي ح�زب الله مطلعم و 
مي گويم كه اي�ن توانمندي 
امروز آنقدر پيش�رفت كرده 
كه قابل مقايسه با توان آنها 
در جنگ 33 روزه نيست. شما 
اگر به مقاومت فلس�طين در 
جنگ اخير 51 روزه در مقابل 
رژيم صهيونيستي نگاه كنيد، 
حكايت مش�ت نشانه خروار 
است و از اين طريق مي توانيد 
به توان ح�زب الله پي ببريد. 
مقاومت فلسطيني ها در اين 
جنگ براي خيلي ها باورپذير 
نبود كه آنه�ا بتوانند اينطور 
ايس�تادگي كنن�د و اراده 
آنها ب�ه رژيم صهيونيس�تي 
تحمي�ل ش�ود، ب�ه ط�وري 
ك�ه ام�روز صهيونيس�ت ها 
در داخ�ل خودش�ان دچ�ار 
درگي�ري و ن�زاع ش�ده اند

ح�دود دو ماه قب�ل، ما يك 
آزماي�ش موش�ك دوربرد 
در جنوب ش�رق كش�ور به 
س�مت مركز ايران داشتيم. 
در اين آزماي�ش ديديم كه 
 -RC امريكايي ها هواپيماي
135S خ�ود را كه مخصوص 
رص�د موشك هاس�ت، از 
منطقه »گوام« يعني فاصله 
۷ هزار كيلومتري كه مشغول 
رص�د چين و ك�ره ب�ود، به 
منطق�ه م�ا اع�زام كردند و 
البته گاهي ما ه�م آنها را به 
بازي مي گيري�م و صبح روز 
آزمايش ديديم كه هواپيماي 
RQ4 و 135S -RC آنه�ا 
ب�ه نزديك�ي چابه�ار آمد و 
13 س�اعت در آب هاي آزاد 
مشغول گشت زني شد و البته 
ما هم ي�ك مان�وري كرديم 
و آنه�ا را ب�ه ب�ازي گرفتيم


